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Beste leden van de Raad,

Belang,

Wat is het belang van de inwoners van de gemeente Buren?
Deze vraag speelt bij ons en andere bewoners van de gemeente Buren.
Verschillende keren hebben we een zienswijze ingestuurd bij aangevraagde vergunningen.
Gezien ons woon en leefklimaat en van andere bewoners drastisch veranderd hebben we meerdere 
zienswijzen ingestuurd.
De gemeente Buren heeft verschillende plannen en visies gemaakt. Hierin komt naar voren om burgers bij 
plannen te betrekken. De PCG loopt hier mee voorop en heeft verschillende keren een artikel hierover 
laten publiceren. Met een mooie foto van een raadslid en al. Deze raadslid is toen der tijd inderdaad 
komen praten. Alleen op een andere manier dan je zou verwachten.
Door een zienswijze in te sturen hoop je in overleg te komen met zowel de gemeente als aanvrager. Dit 
geeft meestal de beste oplossing voor elke betrokkene.
Onze ervaring is toch anders. De zienswijzen verdwijnen waarschijnlijk in een apart bakje. Hier word totaal 
niet op terug gekomen.
De aanvragers worden keer op keer beloont met een vergunning. Ondanks dat er voor, tijdens of als de 
vergunning is afgegeven al verschillende handhavingen zijn geweest.
Dit komt bij burgers bijzonder vreemd over.
Daarom is het betreurenswaardig dat de gemeente Buren het geschil elke keer voor de rechtbank laat 
uitvechten. Het dialoog aan gaan is nog altijd het beste en geeft over het algemeen voor iedereen de beste 
oplossing. Door in gesprek te gaan zullen veel kosten bespaard blijven voor alle partijen. 

Kortom wat is het belang van burgers in de gemeente Buren? Gemeentelijke belastingen betalen en oogjes 
dicht en snaveltjes toe?????
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